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Zápis č. 1/2024 
ze zasedání zastupitelstva obce Herink, konané dne 5. 3. 2024 

 

Čas konání: 
od 18:05 hod. do 18:50 hod. 

 

Přítomni: 

Karel Zeman, Miroslav Masopust, Jiří Horák, Tomáš Brhel, Jiří Prokš, Zdeněk Zachař, Jan Stružka, Michal 
Janoušek, Martin Havlíček 

 

Nepřítomni: 
omluven:  
neomluven:  
 

Předsedající: 
Karel Zeman – starosta obce 
 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
1. Přivítání a zahájení 
Starosta obce přivítal zastupitele a zahájil zasedání zastupitelstva obce č. 1/2024 v 18:05 hodin. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
2. Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu 
 
Zapisovatelem zápisu byl určen Karel Zeman. Ověřovateli zápisu byli navrženi Zdeněk Zachař a Jan Stružka. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce určuje zapisovatelem zápisu p. Karla Zemana a volí ověřovatele zápisu Zdeňka Zachaře a 
Jana Stružku. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Jiří Horák, Tomáš Brhel, Jiří Prokš, Zdeněk Zachař, Jan Stružka, Michal 
Janoušek, Martin Havlíček 

proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 1/2024/2 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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3. Projednání a schválení programu jednání zastupitelstva obce 
 
Program jednání:  
1. Přivítání a zahájení 
2. Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu 
3. Projednání a schválení programu jednání zastupitelstva obce 
4. Informace o plnění schválených usnesení 
5. Informace o rozpočtovém opatření č. 7/2023 
6. Projednání smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-6022915/001 
7. Projednání žádosti společnosti Vodafone o souhlas s umístění komunikačního zařízení pro zajištění 

kvality pokrytí 
8. Projednání nabídek na pořízení ukazatelů měření rychlosti 
9. Projednání kupní smlouvy na odkup inženýrských sítí a pozemku p.č. 45/2 a 290/301 
10. Projednání kupní smlouvy na odkup pozemku p.č. 44/20 
11. Různé 

 
Diskuse: 
Zastupitel Jiří Prokš navrhl rozšířit program o Projednání návrhu na poskytnutí daru spolku Skupina D z.s. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Jiří Horák, Jiří Prokš, Zdeněk Zachař, Jan Stružka, Michal Janoušek 

proti: Martin Havlíček, Tomáš Brhel 
zdržel se: Miroslav Masopust 
 
Usnesení č. 1/2024/3 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
4. Informace o plnění schválených usnesení 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
4. 12. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta obce informoval o stavu plnění usnesení z předchozích zasedání obce. 
 
7/2023/8 – splněno – kamery jsou integrovány do stávajícího systému 
8/2023/11 – splněno – uzavřený cenový dodatek 
8/2023/14 – trvá – Fyzická inventarizace proběhne 12. 3. 2024 
8/2023/16 – splněno – Uzavřena smlouva o smlouvě budoucí (Penam) 
8/2023/17 – splněno – Dar převeden na účet spolku Za naše Dobřejovice z.s. 
 
Zastupitelstvo bere informaci na vědomí. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
 
5. Informace o rozpočtovém opatření č. 7/2023 

Termín podání návrhu bodu programu: 

26. 2. 2024 
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Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta informoval o provedeném závěrečném rozpočtovém opatření. Dále informoval, že rozpočtové opatření 
je k nahlédnutí na webových stránkách obce. 
 
Zastupitelstvo bere na vědomí. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
6. Projednání smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-6022915/001 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
26. 2. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta předložil návrh smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-6022915/001, navrženého na 
základě smlouvy o smlouvě budoucí. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje smlouvu č. IV-12-6022915/001 dle předloženého návrhu a zplnomocňuje starost 
k podpisu této smlouvy. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Jiří Horák, Tomáš Brhel, Jiří Prokš, Zdeněk Zachař, Jan Stružka, Michal 
Janoušek, Martin Havlíček 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 1/2024/6 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
7. Projednání žádosti společnosti Vodafone o souhlas s umístěním komunikačního zařízení pro zajištění 
kvality pokrytí 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
26. 2. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Společnost informovala, že vzhledem ke špatnému pokrytí obce plánuje výstavbu posilujícího vysílače. Tento 
vysílač by měl být umístěn v areálu společnosti Agro Jesenice a zajistit kompletní pokrytí obce Herink.   
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí s umístěním vysílací věže, za předpokladu, že budou splněny všechny zákonné 
podmínky. 
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Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Jiří Horák, Tomáš Brhel, Jiří Prokš, Zdeněk Zachař, Jan Stružka, Michal 
Janoušek, Martin Havlíček 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 1/2024/7 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
8. Projednání nabídek na pořízení ukazatelů měření rychlosti 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
26. 2. 2024 
 
Předkladatel: 
Michal Janoušek 
  
Diskuse: 
Zastupitel Michal Janoušek předložil nabídky na zajištění ukazatelů aktuální rychlosti, zastupitelé diskutovali 
robustnost řešení versus investiční náklady a provozní náklady a potenciální přínos pro zvýšení bezpečnosti. 
Zastupitelé se na základě předložených nabídek a informací rozhodli pro řešení, které ukládá rychlost 
jednotlivých vozidel a dále je možné stahovat data o počtu projíždějících vozidel. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje pořízení ukazatelů rychlosti dle nabídky společnosti DOSIG s.r.o. U ceny bude 
přihlédnuto k reálným nákladům s umístěním dle konkrétní lokality. Zastupitelstvo dále zplnomocňuje starostu 
k provedení rozpočtového opatření umožňujícího realizaci této zakázky. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Jiří Horák, Tomáš Brhel, Jiří Prokš, Zdeněk Zachař, Jan Stružka, Michal 
Janoušek, Martin Havlíček 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 8/2023/8 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
9. Projednání kupní smlouvy na odkup inženýrských sítí a pozemku p.č. 45/2 a 290/301 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
26. 2. 2024 
 
Předkladatel: 
Miroslav Masopust 
  
Diskuse: 
Místostarosta předložil návrh smlouvy zpracovaný společností OPTREAL s.r.o. na odkup infrastruktury a 
pozemku s komunikací. Zástupce společnosti OPTREAL s.r.o. seznámil zastupitele s historií výstavby a s důvody 
proč se tato komunikace a inženýrské sítě převádějí do vlastnictví obce až nyní. Dále informoval, že bylo 
vyhověno požadavkům obce, a to především v opravě předmětných technických zařízení a v přijetí záruční doby 
na technické zařízení. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu dle předloženého návrhu a zplnomocňuje starostu k podpisu smlouvy. 
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Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Jiří Horák, Tomáš Brhel, Jiří Prokš, Zdeněk Zachař, Jan Stružka, Michal 
Janoušek, Martin Havlíček 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 1/2024/9 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
10. Projednání kupní smlouvy na odkup pozemku p.č. 44/20 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
26. 2. 2024 
 
Předkladatel: 
Miroslav Masopust 
  
Diskuse: 
Místostarosta předložil návrh smlouvy zpracovaný fyzickou osobou na odkup pozemku p.č. 44/20 pod stávajícím 
chodníkem. Zástupce společnosti OPTREAL s.r.o. uvedl, že se jedná o souvislost se smlouvou projednávanou 
v předchozím bodě a jedná se tedy o celkové narovnání, tak aby pozemky pod chodníky obce byly v jejím 
vlastnictví. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu dle předloženého návrhu a zplnomocňuje starostu k podpisu smlouvy. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Jiří Horák, Tomáš Brhel, Jiří Prokš, Zdeněk Zachař, Jan Stružka, Michal 
Janoušek, Martin Havlíček 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 1/2024/10 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
11. Projednání návrhu na poskytnutí daru spolku Skupina D z.s. 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
5. 3. 2024 
 
Předkladatel: 
Jiří Prokš 
  
Diskuse: 
Zastupitel Jiří Prokš navrhl poskytnout dar ve výši 50 000,- Kč zapsanému spolku Skupina D z.s., uvedl, že se jedná 
o spolek, který dodává Ukrajině neútočné drony sloužící k monitoringu Ruského agresora. Zastupitel Tomáš 
Brhel uvedl, že s tímto darem zásadně nesouhlasí, a to z důvodu, že je přesvědčen, že by se prostřednictvím 
finanční podpory obecními prostředky nemělo vstupovat do vyšší politiky a podporovat soukromé firmy. 
Starosta požádal zastupitele, aby příště zaslali podklady k projednání, alespoň v nějakém předstihu a nebylo 
nutné přímo na zastupitelstvu zjišťovat základní informace o navrhovaném bodě. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje dar ve výši 50 000,- Kč zapsanému spolku Skupina D z.s. a zplnomocňuje starostu 
k jeho vyplacení. 
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Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Jiří Horák, Jiří Prokš, Jan Stružka, Michal Janoušek, Martin Havlíček 
proti: Tomáš Brhel, Miroslav Masopust 
zdržel se: Zdeněk Zachař 
 
Usnesení č. 1/2024/10 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
 
11. Různé 
 
Zastupitel Zdeněk Zachař informoval o jednání výboru pro kulturu a vzhled obce. Dále informoval, že zápis 
z jednání výboru je uveřejněn na internetových stránkách obce. 
 
Zastupitel Jan Stružka přednesl k diskusi několik návrhů od občanů obce, jednalo se o: 
 
Odborná údržba stromů, kde občanka obce navrhuje oslovit odborného arboristu a nechat vytvořit finanční 
nabídku na údržbu stromů. Zastupitelé se shodli, že po vytvoření nabídky budou o tomto jednat na dalším 
jednání zastupitelstva obce 
 
Možnost zajištění dřívějšího svozu bioodpadu. Starosta informoval, že toto již diskutoval se svozovou firmou, 
zatím se nepodařilo dohodnout, a to především z logistických důvodů. Starosta upozornil, že občané mají 
možnost bezplatně vozit bioodpad na sběrný dvůr Dobřejovice v průběhu celého roku. 
 
Další podnět se týkal osvětlení dětského hřiště, zastupitelé diskutovali vhodnost tohoto řešení. Jako argument, 
proč toto nerealizovat bylo uvedeno, že není možné osvětlit stoprocentně celé hřiště a mohlo by tak dojít 
k úrazům na neosvětlených částech, za které by pravděpodobně nesla zodpovědnost obec. Starosta upozornil, 
že provoz na hřištích se řídí provozním řádem. 

Posledním podnětem je návrh postavení zábrany na konci chodníku, který je umístěn mezi Českými Ploty a 

obecním úřadem ve směru od ulice Ve Stráni. Dle podnětu občanů došlo již několikrát k nebezpečnému vjezdu 

dětí na frekventovanou silnici v ulici Do Višňovky ze zmíněného chodníku. Obec zrealizuje zábranu a rozšíří 

chodník, aby umožnilo bezproblémový průjezd kočárkům. Zároveň se dostaví retardér za účelem zpomalení 

provozu v ulici Do Višňovky. 

 

Zápis vyhotoven dne:                                                                                                                                                                                                                      

11. 3. 2024 
 
Zapsal: 
 
Karel Zeman: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
Zdeněk Zachař: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
Jan Stružka: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
 
Starosta obce: 
Karel Zeman: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 


